



A dramatic profile of a woman's face, partially illuminated from behind by a golden light, set against a dark background. The scene is embellished with falling gold confetti and a bouquet of white roses and greenery in the lower right corner.

Wedding & Beauty Expo

معرض التجميل والأعراس

2023 / 5 / 27 - 23

مدينة المعارض - دمشق، سوريا

Damascus Fairground, Syria

Wedding & Beauty Expo

معرض التجميل والأعراس

معرض التجميل والأعراس Wedding and Beauty Expo سيجمع أبرز العلامات التجارية والشركات في مختلف مجالات الأعراس والتجميل والعناية الشخصية مثكلاً تظاهرة تجارية دولية كبيرة تتخصص بكل ما يتعلق بالأعراس والتجميل والرفاهية وتقوم على أرض مدينة المعارض في دمشق في الفترة من 23 إلى 27 أيار 2023.

يوفر معرض التجميل والأعراس فرصة استثنائية للشركات العاملة في مختلف مجالات المعرض بأقسامه الواسعة للقاء الوكلاء، الموزعين، التجار وصوّل للمستهلك النهائي، مما س يجعله المكان الأمثل للاطلاع على آخر وأحدث الابتكارات وصيحات الموضة في عالمي الأعراس والجمال.

معرض التجميل والأعراس هو المكان الأفضل للشركات وكافة المهتمين لاكتشاف آخر المستجدات والمنتجات والفرص المتوفرة في سوق الأعراس والتجميل الوعاد والمتناهي في سورية والمنطقة، بالإضافة للتعرف على آخر تطورات وتجهيزات وتقنيات التجميل عبر جلسات عمل تدريبية تحت إشراف أسماء كبيرة في كافة مجالات التجميل بالإضافة لعروض خاصة ومسابقات وعروض أزياء يقدمها أصحاب أهم العلامات التجارية العالمية.

Wedding and Beauty EXPO

Wedding and Beauty Expo will bring together the most prominent brands and companies specialized in wedding planning and beauty and personal care, forming a high-end international trade event specializing in everything related to weddings, beauty, luxury, and elegance, taking place at Damascus Fairground, Syria from 23 to 27 May 2023.

Wedding and Beauty EXPO provides an exceptional opportunity for companies within its wide spectrum of specialization to meet with agents, distributors, merchants, and final customers, making it the perfect place to showcase the latest innovations and fashion trends in the domains of weddings and beauty.

Wedding and Beauty Expo is the best place for companies and all those interested to discover the latest trends, products and opportunities available in the promising and growing market in Syria and the region, in addition to learn about the latest trends, equipment, and technologies used in the world of cosmetics and beauty, through training sessions under the supervision of big names in all fields of beauty, in addition to special offers, competitions, and fashion shows presented by the owners of the prominent international brands.

جناح الأعرادن

سواء كنتم تحتاجون للمساعدة في اختيار المكان المناسب لليلة العمر، أو للتعرف على أفكار مبتكرة لأجمل حفلات الأعراس، أو للاطلاع على أحدث تصاميم الفساتين والأزياء وعلى أبرز المصوريين واختيار الإكسسوارات و تصاميم بطاقات الدعوة والخيارات الترفيهية والأطعمة والعصائر ومصففي الشعر وخبراء المكياج وخيارات الهدايا، فإن معرض Wedding and Beauty EXPO هو خياركم الأول للحصول على كل ما تحتاجونه في مكان واحد.

تشارك في المعرض نخبة من أبرز شركات تنظيم حفلات الزفاف ومزودي الخدمات والمنتجات التي تجعل ليلة الزفاف ليلة لا تنسى، حيث يوفر المعرض خيارات متنوعة لتنظيم أروع حفلات الزفاف بالإضافة إلى عروض متعددة تناسب مختلف الأعراس الصغيرة الهدامة أو الكبيرة الفاخرة حيث يتيح المعرض للزائرين فرصة التعرف مباشرة على العارضين المتخصصين، لاكتشاف العديد من المعارض والخدمات والمقارنة بينها واختيار ما هو مناسب منها، حيث سيتيح المعرض لكل عروسين الفرصة للمفاضلة بين عروض شهر العسل واختيار أفضل الخدمات السياحية وخدمات التنقل والليموزين.

كل هذا وأكثر سيكون متوفرا في مكان واحد بأسلوب جديد فريد من نوعه.

Wedding Section

Whether you need help choosing the right place for that special night, finding innovative wedding ideas for the most beautiful wedding parties, discovering the latest designs of dresses and fashion, meeting the most prominent photographers, choosing accessories, designing and printing invitations cards, choosing from a variety of entertainment options, food and beverage , hairdressers, makeup artists or gift options, „Wedding and Beauty EXPO“ is your first choice to get everything you need in one place.

Taking part in the exhibition is a selection of the most outstanding wedding planners, service providers, and companies that specialize in making the wedding night an unforgettable night, the exhibition participants will provide a variety of options for organizing the most wonderful weddings, suitable for different weddings including small quiet gatherings, or large luxurious parties, the exhibition allows visitors the opportunity to meet directly with specialized exhibitors to discover their products and services, compare between them, and choose the ones that best suit them. the exhibition will give all couples an opportunity to shuffle through honeymoon offers and choose the best logistic services.

All this and more will be available in one place in a new and unique style.



جناح التجميل

يقدم معرض التجميل والأعراس منصة حقيقة للجمال والأنوثة تمثل كافة اختصاصات صناعة الجمال والتجميل، حيث يجمع أهم الشركات المصنعة والموزدة العاملة في كافة اختصاصات التجميل والمكياج ومنتجات وخدمات ومتاحف الزوار طيفاً واسعاً من منتجات التجميل والمكياج وأحتياجات وتجهيزات مراكز وصالونات التجميل ومنتجات النظافة والعناية الشخصية، مروراً بالعطور ومستلزمات اللياقة البدنية والرشاقة ومراكزها المتخصصة.

سيكون قسم التجميل في معرض التجميل والأعراس مقصداً لكل خبراء المكياج وأخصائي التسويق والتجميل وسيوفر لهم فرصة كبيرة للاطلاع على آخر صيحات الموضة وأحدث منتجات وحلول خدمات التجميل والجمال والعناية الشخصية بالإضافة لحضور ورشات عمل تخصصية يقدمها أهم خبراء وأخصائي عالم الجمال والتجميل من سورية والمنطقة.

Beauty Section

A world of beauty and luxury

Wedding and Beauty Expo provides the perfect platform to represent the whole beauty and cosmetics industry, gathering all producers and distributors specialized in the many sectors of beauty care, cosmetics, makeup, skincare, and related services in one place. The visitors will find a wide range of beauty care and make-up products, hygiene and personal care products, equipment of beauty centers and salons, in addition to perfumes, fitness supplies, GYM products and necessities, and specialized beauty centers.

The beauty section at the Wedding and Beauty Expo will be a destination for all makeup artists and hair and beauty stylists, to provide them with a great opportunity to get acquainted with the latest fashion trends and the latest beauty and personal care products, solutions and services, in addition to being able to attend specialized workshops provided by the top experts and specialists in the world of beauty and cosmetics from Syria and the region.

Wedding and Beauty Expo will achieve many goals for the participants, such as:

- The exceptional opportunity to be in one of the most important markets in the field of beauty and weddings.
- Searching for agents, distributors, new partners and potential buyers.
- Presenting innovations and new products to visitors, event and wedding organizers.
- Discovering the most important brands, services and products in the world of beauty and weddings.
- One place for wedding and beauty products and solutions.
- Strengthening the company's position and presence in the market.
- Monitoring the market movement and identifying internal and external products.
- Creating and consolidating relations with both suppliers and buyers in the market.
- Taking advantage of the large advertising campaign accompanying the exhibition.

عالم من الجمال والرفاهية



سيحقق معرض التجميل والأعراس العديد من الأهداف للمشاركين ومنها:

- انتهاز الفرصة الاستثنائية للتواجد في واحدة من أهم الأسواق في مجال التجميل والأعراس.
- البحث عن وكلاء وموزعين وشركاء جدد ومستثمرين محتملين.
- عرض الابتكارات والمنتجات الجديدة على الزوار ومنظمي الفعاليات والأعراس.
- الاطلاع على أهم العلامات التجارية والخدمات والمنتجات في عالم التجميل والأعراس.
- مكان واحد لكافة منتجات وحلول الأعراس والتجميل.
- تعزيز موقع الشركة وتواجدها في السوق.
- رصد حركة السوق والتعرف على الصناعات الداخلية والخارجية.
- خلق وتعزيز العلاقات مع المتعاملين والمشترين في السوق.
- الاستفادة من الحملة الاعلانية الكبيرة المرافقة للمعرض.

الاختصاصات

SECTORS

Wedding

- Designers of wedding and evening dresses
- Men's formal wear
- Accessories, jewelry and watches
- Design and print houses wedding cards and prints
- Arranging roses and hall decorations
- Home Furniture
- Lingerie
- Transportation and limousines
- Photography and videography services
- Lighting and sound equipment and services
- DJ and sound design services
- Wedding halls
- Hotels and accommodation
- Travel and honeymoon agencies
- Catering services
- Wedding cake, chocolate and sweets
- Wedding gifts, silver and crystals
- Singing and dancing groups
- Wedding and event planners
- Insurance Services & Banks

Care, cosmetics and make-up

- Cosmetics and powders
- Beauty and natural care products
- Nail supplies and products
- Lip Care Products
- Eye care products
- Sunglasses and contact lenses
- Skin care products
- Sun protection products
- Hair Care Products
- Anti-aging and skin repair products
- Pharmaceutical cosmetic products

Supplies and equipment of beauty centers and barbershops

- Supplies and equipment
- Salon design, decoration, and accessories
- Tools and furniture

Hygiene and personal care

- Soap and bath products
- Oral health and dental care
- Hair removal products and supplies
- Deodorants and antiperspirants

Oils and Aromatics

- Perfumes and Parfums
- Natural and synthetic oils
- Air fresheners and incense

Fitness and wellness

- Healthy, organic and diet foods
- Food Supplements
- Health center and gym equipment and supplies
- Products for Spas and Physiotherapy Centers (SPA)

Entities and specialized centers

- Medical clinics and cosmetic dental centers
- Plastic and laser surgery centers
- Sport clubs and gyms
- Health centers
- Specialized institutes and academies
- Official and governmental bodies
- Media and Publishing

الأعراس

- مصممي فساتين الأعراس والسمفونية
- ملبوسات الرجال الرسمية
- الإكسسوارات والمجوهرات وال ساعات
- تصميم وطباعة بطاقات ومطبوعات الأعراس
- تنسيق الورود وديكور الصالات
- المفروشات المنزلية
- اللانجوري
- النقل وسيارات الليموزين
- خدمات التصوير والفيديو
- تجهيزات وخدمات الإضاءة والصوت
- خدمات DJ وتصميم الصوت
- صالات الأفراح
- الفنادق والإقامات
- وكالات السفر ونشر العسل
- خدمات تقديم الطعام (Catering)
- كيك الزفاف والشوكولا والحلويات
- هدايا الزفاف والفضيات والكريستال
- فرق غناء ورقص وزفات والعراضة
- منظمي الأعراس والمناسبات
- خدمات التأمين والبنوك

العناية والتجميل والمكياج

- مستحضرات ومساحيق التجميل
- منتجات التجميل والعناية الطبيعية
- المستلزمات والمنتجات الخاصة بالأظافر
- منتجات العناية بالثلثاء
- منتجات العناية بالعيون
- النظارات التشميسية والعدسات اللاصقة
- منتجات العناية بالجلد والبشرة
- منتجات الوقاية من أشعة الشمس
- منتجات العناية بالشعر
- منتجات مقاومة التشقخ وإصلاح البشرة
- المنتجات الدوائية التجميلية

مستلزمات وتجهيزات مراكز التجميل وصالونات الحلاقة

- المستلزمات والمعدات الحرفية
- تصميم الصالونات والديكور والإكسسوارات
- التجهيزات والأثاث

النظافة والعناية الشخصية

- الصابون ومنتجات الاستحمام
- صحة الفم والعناية بالأسنان
- منتجات ومستلزمات إزالة الشعر
- مزيلات ومضادات التعرق

الزيوت والمواد العطرية

- العطور والبارفانات
- الزيوت الطبيعية والاصطناعية
- ملطفات الجو والبخور

اللياقة البدنية والرشاقة

- الأغذية الصحية والعضوية وأغذية الحمية
- المكمملات الغذائية
- معدات وتجهيزات الأندية الرياضية والصحية
- المنتجات الخاصة بالمنتجعات ومرافق العلاج الطبيعي (SPA)

الجهات والمراكز التخصصية

- العيادات الطبية والمراكز السينية التجميلية
- مراكز الجراحة التجميلية والليزر
- الأندية الرياضية
- المراكز الصحية
- المعاهد والأكاديميات التخصصية
- الهيئات الرسمية والجهات الحكومية
- الإعلام والنشر



SPONSORED BY



ORGANIZER



Damascus, Syria, P.O Box: 6278 | Tel: +963 11 6061
Fax: +963 11 233 0372 | info@creators.sy

POWERED BY

